



Pêches et Océans
Canada

Fisheries and Oceans
Canada

Région de la Capitale Nationale
Finances et administration
Bureau du Dirigeant principal des finances

National Capital Region
Finance and Administration
Office of the Chief Financial Officer

Classif. Sécurité / Security

Le 4 janvier 2023

January 4, 2023

Madame,
Monsieur,

Dear Madam,
Dear Sir,

Objet: Nouveau taux de dragage

Subject: New dredging rate

**Nouveau taux à compter de 00hre le
1er avril 2023.**

**New rate as of 00hr the 1st of April
2023.**

Notez que le taux unitaire applicable aux navires en transit passe de 5.24 à 5.59 cents par tonne de jauge brute. Cette hausse de 6.8% correspond à la variation en pourcentage sur 12 mois de l'Indice des prix à la consommation du Canada d'Ensemble pour avril, tel que publiée par Statistique Canada, pour l'année fiscale précédente.

Please take note the applicable unitary rate of 5.24 cents per gross tonnage will be increased to 5.59 cents for transiting vessels. This increase of 6.8 % corresponds to the percentage change over 12 months in the April All-items Consumer Price Index for Canada, as published by Statistics Canada under the Statistics Act, for the previous fiscal year.

Si vous avez besoin de plus de précisions, n'hésitez pas à m'appeler au 1-506-476-3426

If you need further information, please don't hesitate to call me at 1-506-476-3426

Lisa Roy
Agente financière / Financial Officer
Pêches et Océans Canada / Fisheries and Oceans Canada